
Protokół z posiedzenia Komisja Ochrony Środowiska, Porządku i Czystości

Data: 15.02.2023 20:00
Miejsce: zdalnie na platformie Google Meet

Lista obecności:
Barbara Ćwik
Jakub Malicki
Michał Sznajder
Mieszkanka Osiedla

1. Zamykamy stare rzeczy
a. Pojemniki na psie odchody w parku (pozycja 1002)

i. Psie odchody idą do zwykłego kubła.(Dobrze dodać na podstawie
jakiej uchwały). Zamykamy.

b. Nasadzenia na Racławickiej (pozycja 1007)
i. Michał: nasadzenia są. Zamykamy.

c. Użytek ekologiczny (pozycja 1008)
i. Michał: w tej sprawie została podjęta uchwała RO. Komitet od p.

Piszczyk ma jakieś problemy w RM ale bez szczegółów.
Zamykamy.

ii. Michał: W dalszym ciągu będziemy śledzić bieg sprawy - pozycja
1016 dodana.

d. Wycinki sanitarne (pozycja 1009)
i. Basia: przed wydaniem zezwolenia na wycinkę chcielibyśmy mieć

dostęp do oceny dendrologa
ii. Michał: 7 dni na reakcję to trochę mało, ciekawe(pytanie) czy ZZM

może wysłać do nas info na etapie uzyskiwania pozwoleń od DUW
iii. Zamykamy
iv. Michał:dodanie pozycji na potencjalne pismo do ZZM (pozycja

1017)
e. Odbiór ścieżki zdrowia (pozycja 1011)

i. Zamykamy
2. Zielona Grabiszynka (pozycja 1012)

a. Michał: P. Gumula poinformowała nas, że MPWiK na razie nic nie
odpisało. Sprawdzi u meriolantów, może oni coś wiedzą.

3. Psie kupy na osiedlu (pozycja 1013)
a. Komisja popiera tabliczki. Podnieść na sesji?
b. Nowe kubły (pozycja 1019):

i. Basia: Spytać mieszkańców gdzie ich brakuje (FB + Grupa), Klub
Seniora



ii. Robimy “inwentaryzację” na osiedlu; Powstanie mapka z
zaznaczonymi pojemnikami na odpady zmieszane miejskie.
Michał: Grabiszynek
Basia/Jakub: Grabiszyn, Bzowa, w stronę Górki Pafafag (sporo
osób tam wyprowadza psu, sprawdzimy czy kubły są na ich
“trasie”), teren zajezdni

iii. Dobre miejsca do postawienia to obok sklepów, trawniki (bo psy)
4. Zbiórka odpadów w aptekach (pozycja 1014)

a. Kuba/Basia: pójdziemy do paru aptek i rozpytamy się  co sądzą o
problemie

5. Sprawozdanie z działalności osiedla: uwagi Komisji
a. Negatyw dla MPWiK za brak kontaktu ws. Grabiszynki
b. Negatyw dla ZZM za trudności komunikacyjne z działem zieleni

przyulicznej. Pozytyw za park.
c. Negatywna ocena WBO za zakres głosowania i wybor projektów. Brak

rejonizacji i tylko jeden głos na projekt osiedlowy blokuje konkurencję
między projektami.

6. WBO 2023
a. Michał: zgłosiłem dwa projekty: 183/184.

i. 183: Park Grabiszynski
1. Otwarcie terenów po starej zieleni miejskiej
2. Remont alejki
3. Uporządkowanie przejazdu na Odkrywców

ii. 184: pumptrack na terenie zielonym za zajezdnią, jestem liderem
ale pomysł jest Aśki i reszty.

iii. Docelowo chciałbym, żeby Rada poparła uchwałą jeden projekt
ponadosiedlowy i jeden osiedlowy.

b. Jakub: zgłosiłem projekt 145 (naprawy na Inżynierskiej, poprawa
malowania pasów), możliwe, że Stanisław też coś zgłosił.

i. Michał: sprawdziłem, Stanisław nic nie zgłosił
c. Basia: opowiedziała o zgłoszeniu na swoim dyżurze przez mieszkańca

naszego osiedla projektu suchej mini-tężni w ramach WBO
i. Sucha solna altanka, 10-15 metrów, na Grabiszynie, 0.5 mln

d. Dyskusja o strategiach na WBO
e. Czekamy na ujawnienie się innych projektów.

7. Wolne wnioski
a. Karmniki dla ptaków w Parku Grabiszyńskim - propozycja ZZM (pozycja

1015)
i. Temat przeniesiony na następne posiedzenie komisji



b. Basia: zgłosiła temat braku ogrodzonego wybiegu dla psów w części
północnej osiedla. Ten od strony górki jest za daleko dla osoby z
Grabiszyna.

c. W dalszym ciągu nierozwiązany jest problem zdewastowanych obudów
kasztanów na al. Pracy i zaśmiecania wokół nich głównie buteleczkami po
alkoholu (pozycja 1004):

i. Basia rozpyta Kasie co wie (dokumenty, stan, etc).
ii. Temat do podjęcia na następnej komisji.


